

Date: November, 2nd 2023

Circular No: 18/ AY 2023-2024

التاريخ: 2 نوفمبر 2023

Subject: Flag Day Ceremony

Dear Parents and Guardians,

I write to inform you about the **UAE Flag Day ceremony** that will take place on Friday, November 3rd, 2023.

The raising of the UAE flag will take place in front of the school with a short presentation by the Arabic, Islamic, and Music departments.

All students (Pre-KG to Grade 12) will celebrate Flag Day at the flag poles in front of the school and can wear their national dress.

Parents, please take note that **students will not be dismissed earlier**. Buses will leave the school at 11:50 a.m. and the gates will open at 12:00 for all car students' parents.

All students and teachers will return to their classes after the ceremony to continue teaching and learning until 12:00.

Please take note that we will be closing the parking area in front of the school at the main entrance to ensure that we have ample space for our students to line up.

We look forward to the Flag Day ceremony and thank you for your support.

Yours sincerely,
Antoinette Brown



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

السادة أولياء الأمور الكرام،
يسعدنا إعلامكم أننا سنحتفل غدًا الجمعة 3 نوفمبر 2023 **يوم العلم الإماراتي**.

سيرفع الطلبة علم دولة الإمارات العربية المتحدة أمام المدرسة يرافقه تقديم عرض قصير تحت إشراف قسم اللغة العربية والتربية الإسلامية و قسم التربية الموسيقية.

سيقف جميع الطلبة (من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر) لتحية العلم أمام مدخل المدرسة الرئيسي.

علمًا أن جميع الطلبة سيكملون اليوم الدراسي بعد الحفل، ولن **يسمح بالإنصراف مبكرًا**. ستغادر الحافلات المدرسية في تمام الساعة 11:50 صباحًا وستفتح البوابات في تمام الساعة 12:00 ظهرًا لجميع أولياء الأمور.

يرجى ملاحظة أن موقف السيارات عند المدخل الرئيسي سيكون مغلقًا وذلك لتوفير مساحة كافية لطلابنا للاصطفاف.

نتطلع إلى الإحتفال بيوم العلم ونشكركم على دعمكم المستمر لمدرستنا.